
Zápis schůze Kolegia matematické sekce 14. prosince 2023

Schůze se uskutečnila prezenčně od 14:00 hodin v seminární místnosti KMA. 

Přítomní členové: V. Dolejší, M. Kopa, M. Pokorný, D. Pražák, A. Slavík, D. Stanovský, M. Tůma

Hosté: I. Hnětynková, Š. Holub (bod 1 studijní agendy)

Studijní záležitosti

1. Studijní program v angličtině – Aplikovaná matematika.  Po diskusi KMS pověřilo garanta 
programu Obecná matematika k vytvoření pracovní skupiny, která se bude podrobnějším 
zpracováním návrhu zabývat. Na základě návrhu bude třeba též provést ekonomickou studii 
tohoto studijního programu. 

2. Ve schvalovacím procesu je nové OD o bakalářských a diplomových prací: (na matematice) 
„jeden  exemplář  bakalářské/diplomové  práce  v listinné  podobě  odevzdá  student  před 
obhajobou předsedovi komise pro obhajobu závěrečné práce. Pokud student listinnou verzi 
práce neodevzdá, obhajoba neproběhne.“

Personální záležitosti

1. V rámci  konsolidačního balíčku došlo  ke  změně ve  znění  ZVŠ,  v jejímž důsledku bude 
odvod do SF od 1.1.2024 pouze 1 %. 

2. Na  RUK  je  diskuse  o  změně  DOR  (den  osobního  volna  a  rozvoje),  nebude  nárok  na 
stravenku.

3. UK připravuje sjednocení tarifů na UK.

Organizační záležitosti

1. KMS diskutovalo možné stavební úpravy v knihovně, bude řešeno dále s architektem. 

2. KMS  diskutovalo  úpravu  hodnocení  výkonů  pracovišť.  Došlo  ke  shodě  v  hodnocení 
obhájených doktorandů: 3 body za včasnou obhajobu (standardní doba + 1 rok), a 1 bod při 
pozdější obhajobě. Dále se diskutovalo zohlednění kvality časopisů podle AIS, předběžný 
návrh je bonifikovat publikace v D1, Q1 a Q2, konkrétní hodnoty a použití  seznamu (FORD 
či možná spíše WoS) bude KMS řešit na další schůzi. 

3. V. Dolejší  informoval  o návrhu na úpravu K10A a K10C týkající  se zvukové izolace a 
výměny tabule.

Schůze skončila v 16:00

Zapsal: M. Pokorný

Upravil: V. Dolejší


